



# Dagordning ordinarie styrelsemöte

**Möte:** Styrelsemöte 2021:02

**Tid:** 2021-03-01, 18:00 – 20:30

**Plats:** MFFC Husie samt Teamsmöte

## Närvarande:

Rasmus Persson (RP)	Kårchef
Tobias Hansson (TH)	Vice Kårchef, kassör
Staffan Björk (SB)	Sekreterare
Anders Larsson (AL)	Ledamot
Christian Ternblad (CT)	Ledamot
Johan Andersson (JA)	Suppleant
Allan Gustavsson (AG)	Ledamot
Mats Palm (MP)	Suppleant
Mikael Larson (ML)	Ledamot

## Frånvarande:

## Övriga närvarande:

### 1.§ Mötets öppnande.

Rasmus Persson öppnade mötet.

### 2.§ Fråga om mötet är stadgeenligt kallat

Mötet är stadgeenligt kallat.

### 3.§ Utsedda att justera protokollet

Anders Larsson och Tobias Hansson utses att justera protokollet.

### 4.§ Godkännande av föreslagen dagordning.

Dagordningen godkändes.

### 5.§ Styrelsen

Rasmus Persson kommer på grund av personliga skäl att lämna sin roll som kårchef.

Tobias Hansson tillträder som tillförordnad kårchef och Anders Larsson som tillförordnad vice kårchef.

Mats Palm tillträder som ordinarie ledamot.

Styrelsen genomför konstituerande möte efter ordinarie styrelsemötet. Anders Larsson informera revisorerna om förändringarna i styrelsen.



## 6.§ Ekonomi, budgetuppföljning

### 6.1.§ Genomgång av senaste resultatrapporten

Ca 70 medlemmar har ännu inte ännu betalt sina avgifter för 2021.

Utgifterna är hittills i år mycket låga.

### 6.2.§ Ekonomistatus/rapport från sektionerna.

Gröna sidan

Enduro – Revinge

En separat budget för USM/Nationella tävlingen 12-13 juni upprättas så snart vi fått slutligt besked från Utb-Stöd att inget hinder dykt upp.

## 7.§ Gemensamma styrelseärenden

### 7.1.§ Kansli/Post

Postförsändelser:

Allan Gustavsson (huvudansvarig)

Inventarier:

Inventarieinventering bör genomföras under våren. Ansvarig för att uppdatera inventarieförteckningen är Johan Andersson.

Swedbank:

Staffan förbereder formuläret

Larmkort / Nycklar:

Staffan Björk och Christian Ternblad skall ha tillgång till larmkort och nyckel.

### 7.2.§ Medlemsystemen

Medlemsregistrering:

Staffan Björk och Mikael Larson

- Idrott Online
- My Club
- Fakturera medlemsavgifter

### 7.3.§ Myndighetskontakter

Fortifikationsverket och Utb-Stöd

Anders Larsson



Kommuner:

Mikael Larson

MFFC / FOS:

Tobias Hansson

Tobias Hansson skickar in kontaktuppgifter respektive protokoll till Försvarsmakten samt Länsstyrelsen

Inget svar ännu på skrivelsen till FriV gällande FM planer för Husie

**7.4.§ Kårstämma 2021**

Stämman avlöpte på ett mycket positivt sätt, trots att den genomfördes digitalt.

**8.§ Gemensam kommunikation inkl. hemsidan**

Information på hemsidan om förändringarna i styrelsens sammansättning publiceras av Mikael Larson efter att revisorerna informerats.

Huvudansvarig "Enduro" hemsida är Mikael Larson

Huvudansvarig "Grön" hemsida beslutas senare.

Mailadresser:

Mail till kårchef går till Tobias Hansson och Anders Larsson

Mail till info skall gå till Tobias Hansson, Anders Larsson och Staffan Björk

Mail till medlemsregistrering, ingen förändring

**8.1.§ Medlemsfrågor**

SMS-tjänst för påminnelse, Mikael Larson och Johan Andersson undersöker vad detta system kan bidra med i vår verksamhet.

**8.2.§ Medlemspremieringar**

Termos som belöning för väl utförda insatser för kåren har nu kommit och finns tillgängliga.

**9.§ Gröna sidan**

Har haft möte den 28/2 och har fördelat arbetsuppgifter internt

**9.1.§ Ordonnansverksamhet samt Mc 258**

**9.2.§ Rekrytering**

Morris Packer hjälper Anders Bjeremo med nya ordonnanser

**9.3.§ Drift underhåll Robothallen**



Max 10-personer i hallen samtidigt.

**9.4.§ HÖF inkl. Körspåret**

**9.5.§ Specifik kommunikation Gröna Sidan**

**10.§ Enduro & Revinge.**

Verksamhetsrapporten biläggs protokollet.

**10.1.§ Träningsaktiviteter**

Vad gäller för mc-ordonnans som vill träna med "grön cykel" på Revingehed tillsammans med endurogruppen. Anders Larsson kontrollerar med Svemo.

**10.2.§ Ungdomsverksamhet**

I dagsläget närmar vi oss 120 ungdomar med träningslicens.

**10.3.§ Tävlingar**

FMCK planerar för att anordna en USM deltävling 12/6 och en nationell tävling den 13/6.

**10.4.§ Drift & underhåll Revinge**

**10.5.§ Specifik kommunikation Enduro & Revinge**

**11.§ Civil verksamhet & trafiksäkerhet**

**11.1§ Touringverksamhet.**

Rickard Sjöström har anmält intresse av att anordna evenemang inom detta.

**11.2§ Trafiksäkerhetsarbete**

Ingen verksamhet för tillfället.

**12 § Övriga frågor**

**13 § Nästa möte:**

Datum: 2021-04-08  
Tid: 18:00  
Plats: Digitalt via Teams

**14 § Mötet avslutas.**

Tobias Hansson avslutade mötet.



Protokollet skrivet av:

Staffan Björk

Protokollet justerat av:

Anders Larsson

Tobias Hansson



# Verksamhetsrapport Enduro & Revinge

## Verksamhetsområdets organisation

Vi har fått avtal om korttidsupplåtelse från FortV för tävlingshelg med USM/Nationell status 12-13 juni. Det innebär att P7 har stämt av med övriga förband och inget har aviserat att de kommer att komma ner, dvs endast en oväntad uppkommen övning kan ställa till det men där har P7 sagt att vi skall få ett slutligt besked innan mitten på mars.

Vi har fortsatt stort intresse för medlemskap och träningslicens. De träningslicensplatser som ställts till förfogande av medlemmar som hört av sig att de inte avser fortsätta 2021 har erbjudits till nya medlemmar fullt ut. Vi har för närvarande en mindre kölista som kommer erbjudas när vi vet slutligt antal som valt att inte förnya sina träningslicenser.

## Träningsverksamhet

RF har sänt ut nya restriktioner kring idrottsverksamhet, vilket är en följd av Folkhälsomyndighetens nya råd från 1 mars. Vi har tagit del av dessa och kan inte finna något som föranleder förändring i vår verksamhet på Revinge: Vi har fortsatt begränsat deltagarantalet på träningarna till 50 personer per depå och tar beslut inför var träning om den kan genomföras eller om det uppkommit nya förutsättningar som föranleder att man omprövar detta.

Försäsongsträningen har kommit igång och det är en rad träningsaktiviteter inplanerade närmaste tiden, både för tävlingsgrupperna såväl som för oss övriga vanliga motionärer.

## Tävlingsverksamhet

Planeringen fortgår för USM/Nationella tävlingshelgen i juni och en projektgrupp är tillsatt som arbetar med detta. Just nu är vi inne i ett stadie av informationsinhämtning och tillsättande av nyckelrollerna.

## Ekonomi

Separat budget för USM/Nationell tävling kommer presenteras så snart Projektgruppen fått möjlighet till sammanställning av status.

## Övrigt

N/A

// Anders Larsson